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مدیرمسئولسردبیرورودبهتصحیحشروعصفحهآرایی

خروجازتصحیحاتمامصفحهآرایی

، پیشکسوت کشتی ایران، درخصوص  [ منصور برزگر ]امیرعلیعوضپور
شرایط این روزهای کشتی آزاد کشورمان پیش از آغاز رقابت های المپیک 2024و 
درباره تقابل احتمالی حسن یزدانی و آرون بروکس در این مسابقات گفت: 
»این دو کشتی گیر هنوز با هم کشتی نگرفته اند اما مربیان با فیلم هایی که از 
رقیب یزدانی دارند، باید روی کشتی های این حریف آمریکایی کار کنند و نقاط 
خ ندهد، کار سخت خواهد شد. برای  قوت و ضعف او را بسنجند. اگر این اتفاق ر
مقابله با این حریف، باید یک طراحی درستی صورت بگیرد و نباید چشم بسته 

به میدان برویم.«
ششمین مرحله از اردوی تیم ملی کشتی آزاد بزرگسالان روزهای ۸ لغایت ۱۸ 
تیرماه برگزار می شود. در این اردو نفرات مطرحی مانند رحمان عموزاد خلیلی، 
ع حضور دارند و  یونس امامی، حسن یزدانی، امیرعلی آذرپیرا و امیرحسین زار

خود را برای مسابقات المپیک 2024پاریس آماده می کنند.
آزادکاران کشورمان در حالی خود را برای بزرگ ترین رویداد ورزشی پیش رو 
آماده می کنند که چشم بسیاری به دنبال درخشش این ورزشکان است. با این 
حال فدراسیون کشتی و علیرضا دبیر در تلاش هستند که انتظارات را بالا نبرند 
و طی صحبت هایی که در حضور وزیر ورزش و جوانان داشت، تأکید کرد که نباید 
بار مدال آوری ها روی دوش کشتی در مسابقات المپیک بیاید. او در این رابطه 
گفت: »بچه ها اردوهای سنگینی را پشت سر گذاشته اند. کار ما در المپیک 
سخت است. بعد از انقلاب طلاهای کشتی آزاد در المپیک در حقیقت ۳ مدال 
طلاست. این نیست که فکر کنیم به ما به راحتی در المپیک طلا می دهند. ما اگر 
یک طلا در المپیک پاریس بگیریم، بردیم و کلاه مان را بالا می اندازیم. المپیک 
است و کار سختی داریم. من هم به عنوان مسئول و هم کشتی گیر در المپیک 
بوده ام. بار را روی دوش کشتی نگذارند. اگر یک طلا بگیریم برنده شده ایم. 
بچه ها در اوج تمرینات هستند و 2 هفته از تمرینات سنگین آنها باقی مانده 

است. ما مأمور به وظیفه ایم و بقیه دست خداست.«
، پیشکسوت کشتی ایران، در گفت وگویی که با »شهروند«  منصور برزگر
داشت، درخصوص وضعیت ملی پوشان کشتی صحبت های مختلفی به میان 

آورد. او ابراز امیدواری کرد که کشتی گیران کشورمان بتوانند در 
آوردگاه المپیک عملکرد مطلوبی داشته باشند و تأکید کرد با 

وجود انتظاراتی که از کشتی وجود دارد، نباید فشار اضافه ای 
روی کشتی شکل بگیرد تا تمرکز لازم از دست برود. گفت وگوی 

منصور برزگر را با »شهروند« می خوانید:

 آقایبرزگرشرایطکشتیآزادکشورمانراپیش	
میبینید؟ مسابقاتالمپیکچطور از

من در اردو و تمرینات تیم نیستم اما معتقدم 
باتوجه به شرایطی که وجود دارد، حسن یزدانی 
شانس کسب طلای المپیک در این وزن را دارد 

و می تواند برای کشور افتخارآفرینی کند.

 این5کشتیگیرچه	 میکنیداز کشتیآزاد5نمایندهداردوفکر کشورماندر
تعدادمدالبهدستخواهیمآورد؟

من دقیقا نمی توانم نظر قطعی بدهم، اما این را باید بگویم که مردم ایران از 
کشتی توقع دارند و بچه ها باید تمام تلاش خود را بکنند. کشتی همیشه آبروی 

ورزش ایران را حفظ کرده است و ان  شاءالله در این دوره هم حفظ کند.

 خیلیهامیگویندکهکشتی،امیداصلیکسبمدالباتوجهبهسهمیههای	
المپیکپیشرو میکنیددر بهدستآمدهاست.باتوجهبهاینمسئلهفکر

چهاتفاقاتیرقمخواهدخورد؟
همانطور که مشخص است، انتظار مدال آوری برای کشتی همیشه وجود 
داشته است، اما اینکه چطور و به چه شکل باید این اتفاق  صورت بگیرد، 
که  نمی گویند  مردم  داشت.  ملی  تیم  وضعیت  از  دقیق تری  اطلاعات  باید 
. مردم از کشتی مدال  اقتصاد، بودجه، اردو و تمرین کشتی درست است یا خیر

می خواهند و امیدوارم این اتفاق صورت بگیرد.

 اتمامدورانمصدومیتش،توانستهشرایطمناسبی	 حسنیزدانیپساز
اینروزهاداشتهباشد.باتوجهبهروحیاتیکهازحسنیزدانیسراغدارید،

باشد؟ برایالمپیکچطور میکنیدوضعیتاینکشتیگیر فکر
، عملکرد خوبی داشت. من از جزئیات دقیق  حسن یزدانی در مسابقات اخیر
گاه نیستم اما با شرایطی که کشتی گرفته است، فکر می کنم  مصدومیت او آ

بتواند انتظارات را برآورده کند.

 نداردوآرونبروکس،	 اینالمپیکحضور در رقیبحسنیزدانی،دیویدتیلور
تیلور مثل بروکس بهنظرشما است. آمریکایی  کشتیگیر این جایگزین

باشد؟ میتواندبراییزدانیدردسرساز
اینها هنوز با هم کشتی نگرفته اند، اما مربیان با فیلم هایی که از رقیب یزدانی دارند، 
باید روی کشتی های این حریف آمریکایی کار کنند و نقاط قوت و ضعف او را بسنجند. 
اگر این اتفاق رخ ندهد، کار سخت خواهد شد. برای مقابله با این حریف، باید یک 

طراحی درستی صورت بگیرد و نباید چشم بسته به میدان برویم.

 دارند	 مدال توقع کشتی  از مردم که گفتید مصاحبه ابتدای شما
برای بالایی انتظارات نباید که است معتقد کشتی فدراسیون رئیس اما
کشتیگیرانشکلبگیرد.شمابهعنوانپیشکسوتکشتیکشورمانچه

پیشنهادیبرایملیپوشاندارید؟
به نظر من رسانه ها نباید جو به وجود بیاورند و بگذارند مربیان 
کار خودشان را بکنند و فدراسیون  برنامه های خود را پیش ببرد 
و یک جو آرامی شکل بگیرد تا تمرکز و آرامش کشتی گیران دچار 
اختلال نشود. اگر این آرامش وجود داشته باشد، کشتی فرنگی 

و آزاد انتظارات را برآورده خواهد کرد.

: تیم ملی تکواندوی زنان، قهرمان جام  برای نخستین بار
جهانی شد

تیم ملی تکواندوی زنان ایران در فینال جام جهانی کره جنوبی 2 بر یک مقابل 
مراکش به برتری رسید و برای نخستین بار موفق به کسب عنوان قهرمانی شد.

در گروه دختران رقابت ها با حضور مراکش، ساحل عاج، چین، هند، ایران 
و میزبان در شهر »چانچئون« پیگیری شد که تیم ملی بانوان ایران مقتدرانه 
توانست برای نخستین بار قهرمان شود. تیم ملی ایران در مبارزه نخست با 
ترکیب یلدا ولی نژاد، مهلا مومن زاده و ملیکا میرحسینی برابر کره جنوبی مدافع 
عنوان قهرمانی به میدان رفت و در یک مبارزه دیدنی و جذاب به برتری رسید 
و راهی مبارزه نهایی شد. بانوان ایران قاطعانه و در 2 راند با نتایج ۱۷۵ بر ۱۵۵ و 
۱۵۵ بر ۱۳۵ )امتیازات به صورت تیمی محاسبه می گردد( مدافع عنوان قهرمانی 
را شکست دادند. تیم ملی ایران با نظر فاطمه صفرپور با یک تغییر در فینال 
به مصاف مراکش رفت. ساغر مرادی جایگزین مهلا مومن زاده شد تا وی در 
کنار ولی نژاد و میرحسینی در یک دیداری نزدیک 2 بر یک با نتایج )۱۸0 بر ۱۷۵ 
ایران/ ۱4۵ بر ۱20مراکش/ ۱4۵ بر ۷۹ ایران( به پیروزی رسید و جام قهرمانی را 
بالای سر بردند. تیم ملی ایران در حالی جام قهرمانی را برای نخستین بار به خود 
اختصاص داد که ناهید کیانی و مبینا نعمت زاده دو نماینده المپیکی خود را به 
همراه نداشت. تیم مردان ایران نیز موفق به کسب عنوان قهرمانی شده بود. 
)چهارشنبه( برگزار می شود که تیم  همچنین رقابت های بخش ترکیبی امروز
ایران دور نخست استراحت داشته و برای صعود به دیدار نهایی برنده مبارزه 

چین و کره جنوبی را پیش رو خواهد داشت./ ایسنا

پیشکسوتکشتیایران برزگر منصور

ملیپوشانکشتیانتظاراترابرآوردهمیکنند

خبرخوبروز

تاج: لیگ بیست و چهارم آخر هفته ها برگزار شود
مهدی تاج، رئیس فدراسیون فوتبال دیروز )سه شنبه( در حاشیه جلسه 
با  رابطه  در  چهارم  و  بیست  لیگ  برای  ورزشگاه ها  آماده سازی  ستاد  چهارم 
زمان بازی ها با مسئولان سازمان لیگ صحبت کرد. او در رابطه با این موضوع 
به کشوری فرد، سرپرست کمیته مسابقات سازمان لیگ تاکید کرد که اولویت 
برگزاری بازی های لیگ برتر روزهای پنجشنبه و جمعه باشد. کشوری فرد هم در 
پاسخ به درخواست رئیس فدراسیون فوتبال اعلام کرد که سازمان لیگ تلاش 

می کند تا به این شکل برنامه ریزی داشته باشد. / ایسنا

پنج ورزشگاه در حال آماده نصب تجهیزات VAR هستند
در جلسه دیروز ستاد آماده سازی ورزشگاه ها اعلام شد 4 ورزشگاه یادگار 
مس  شهدای  و  سیرجان  سلیمانی  شهید   ، اهواز آرنای  فولاد   ، تبریز امام 
رفسنجان آماده نصب تجهیزات VAR هستند و ورزشگاه امام خمینی اراک هم 
در حال آماده سازی است. تجهیزات VAR پیش از این در 2 ورزشگاه آزادی تهران 

و نقش جهان اصفهان هم مورد استفاده قرار گرفته بود./ایسنا

پدیده های پینگ پنگ ایران نقره گرفتند
در فینال رقابت های تنیس روی میز نوجوانان قاره کهن، تیم ملی نوجوانان 
شد.  خود  حریف  مغلوب  صفر  بر   ۳ حساب  با  و  رفت  ژاپن  مصاف  به  ایران 
پینگ پنگ بازان نوجوان ایران درحالی عنوان نایب قهرمانی را کسب کردند 
که تیم ملی چین میزبان این رقابت ها در جایگاه سوم قرار گرفت. نوجوانان 
تاریخ ساز ایران با ترکیب بنیامین فرجی، فراز شکیبا، مبین امیری و یونس 
رحیمی برای اولین بار با هدایت مهران احدی به مدال نقره مسابقات قهرمانی 

آسیا دست پیدا کردند./ورزش سه

احضار مدیران استقلال به شرکت فرابورس
برخی اعضای هیأت مدیره فعلی و پیشین استقلال به شرکت فرابورس احضار 
شده اند. این نفرات باید روز ۳0 تیر ماه سال جاری در جلسه رسیدگی شرکت کرده و 
خ داده توضیحاتی ارائه کنند. به نظر می رسد مسائل مربوط به ارائه  درباره تخلفات ر
و بارگذاری مدارک و مستندات باشگاه استقلال و هر آنچه در این زمینه مربوط به 
این فرآیند می شود، دلیل این موضوع بوده و اعضا باید در جلسه کمیته تحقیق 

فرابورس پاسخگوی این موارد باشند. /تسنیم

فقط سه باشگاه لیگ یکی مجوز حرفه ای گرفتند!
مستندات  کلیه  بررسی  از  پس  باشگاهی  مجوز  بدوی  هیات  جلسه   هفتمین 
دپارتمان  های  گزارش  به  توجه  با  و  جلسه،  چندین  در  یک  لیگ  های  باشگاه 
های باشگاه  زمینه  در  خود  تصمیمات  فوتبال،  فدراسیون  باشگاهی   مجوز 
است:  کرده  اعلام  زیر  شرح  به  یک  دسته  ملی  مجوز  دریافت   متقاضی 
باشگاههای سایپا، چادرملو و میهن آریو  با توجه عملکرد مطلوب در کلیه معیارهای 
الزامیA؛ حائز دریافت مجوز ملی دسته یک با جریمه تشخیص داده شدند. با توجه به عدم 
انجام برخی از معیارهای B، این باشگاه ها برای تعیین میزان و نوع جرایم انضباطی مرتبط 
با مجوز به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال ارجاع می شوند.باشگاه های مس کرمان، 
خیبر خرم آباد و فجر شهید سپاسی با توجه به نقص مدارک بارگذاری شده در چندین معیار 
الزامی، حائز شرایط دریافت مجوز ملی دسته یک  تشخیص داده نشدند. لذا این باشگاه 
ها برای تعیین میزان و نوع جرایم انضباطی مرتبط با مجوز به کمیته انضباطی فدراسیون 
فوتبال ارجاع می شوند.باشگاههای نفت مسجد سلیمان، مس شهر بابک، نفت و 
گاز گچساران )مناطق نفت خیزجنوب(، مس سونگون، پارس جنوبی جم، استقلال 
ملاثانی، شهر راز شیراز، شهرداری آستارا، داماش گیلان، دریا بابل، شاهین بندر عامری و 
خوشه طلائی ساوه  به دلیل عدم شرکت در چرخه مجوز باشگاهی 202۵-2024  جهت اخذ 
مجوز ملی باشگاهی لیگ یک آزادگان حائز شرایط دریافت مجوز باشگاهی ملی تشخیص 
داده  نشدند  و با توجه به نقص قوانین مطابق با آیین نامه ملی صدور مجوز باشگاهی برای 

تصمیمات انضباطی مقتضی به کمیته انضباطی فدراسیون فوتبال ارجاع داده شد.

روز اخبار

حســنیزدانیبرایتقابلبابروکسبایدبرنامهداشــتهباشد

به نظر من رسانه ها نباید جو 
به وجود بیاورند و بگذارند 

مربیان کار خودشان 
را بکنند و فدراسیون  

برنامه های خود را پیش 
ببرد و یک جو آرامی شکل 

بگیرد تا تمرکز و آرامش 
کشتی گیران دچار اختلال 

نشود. اگر این آرامش وجود 
داشته باشد، کشتی فرنگی 

و آزاد انتظارات را برآورده 
خواهد کرد


